
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA   
Broj: 232/2021 
Split, 12.3.2021. 

Z A P I S N I K 
 
6. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 11.3.2021. godine u Sali za sastanke ŠC 
Gripe s početkom u 13,00 sati. 
 

Prisutni 
članovi: 

Andrija Polić, predsjednik, Toni Tomas, dopredsjednik te članovi: Igor Boraska,  
Dražen Colnago, Dražen Čular, Mario Jurić, Rino Stapić i Marko Žaja 

Ostali 
prisutni: 

Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Danira Mardešić, zapisničar 

 
Sjednicom je predsjedavao Andrija Polić, predsjednik Saveza. Prije otvaranja sjednice sa zadovoljstvom 
je dao dvije informacije vezane uz doznačena proračunska sredstava. Prva uplata odnosi se na 
sredstava za vrhunski sport (Savezu je uplaćen cjelokupan iznos na godišnjoj razini), što im je bio jedan 
od prioritetnih zadataka kojeg su rješavali u kontaktima s predstavnicima Grada. Druga uplata vezana 
je uz sredstva za temeljne aktivnosti klubova za veljaču. 
 
Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 

D n e v n i  r e d : 
 

1. Usvajanje zapisnika 5. sjednice 

2. Donošenje odluke o visini stipendija i naknada za 2021. 

3. Novi način pravdanja proračunskih sredstava  

4. Prijedlog novog Statuta 

5. Razno 

 
Ad 1.  
Zapisnik 5. sjednice Izvršnog odbora usvojen je bez primjedbi. 
 
Ad.2.  
Stručna služba Saveza pripremila je prijedlog obračuna stipendija i naknada vrhunskih sportaša po 
kategorijama za 2021. g. Glavi tajnik još jednom podsjetio je na problem oko potvrđivanja kategorija 
za određen broj vrhunskih sportaša. Zbog pandemije COVID-19 i neodržavanja većine međunarodnih 
prvenstava (SP i EP), Hrvatski olimpijski odbor produljio je rok važenja kategorizacija vrhunskim 
sportašima koji su svoje kategorije trebali potvrditi nastupima na spomenutim natjecanjima. Stoga je 
Izvršni odbor donio odluku po kojoj će se sportašima, kojima je HOO izdao rješenje o produljenju 
kategorizacije do 31.8.2021. g., stipendije isplaćivati za cijelu 2021. g., bez obzira na dobna ograničenja 
iz Pravilnika o dodjeli stipendija i naknada vrhunskim sportašima grada Splita, pod uvjetom da se radi 
o olimpijskim kandidatima. 
Također, odlučeno je, da će se Anđelu Šetki iz Vaterpolskog kluba Jadran isplaćivati stipendija i 
naknada do kraja 2021. g. pod uvjetom da nastupi na Olimpijskim igrama. U protivnom, prestaje mu 
pravo i na stipendiju i na naknadu od 1.8.2021. g. Isto tako, odlučeno je, da će Lovre Brečić i Piero 
Marić iz Taekwondo kluba Marjan primati naknadu do kraja godine uz uvjet da na Europskom 
prvenstvu, koje će se održati u travnju ove godine, potvrde rezultat tj. osvoje medalju. U slučaju da ne 
potvrde rezultat, nastavit će s primanjem stipendije do kraja 2021. g. ali bez prava na naknadu 
vrhunskim sportašima I. kategorije i to od 1.5.2021. g. 
 



 
Nadalje, Izvršni odbor jednoglasno je usvojio odluku o visinama stipendija i naknada te broju 
vrhunskih sportaša po kategorijama u 2021. u ukupnom iznosu od 2.105.640,00 kuna. Brojčani prikaz 
dan je u donjoj tablici: 
 

 KATEGORIJA BROJ SPORTAŠA IZNOS U KUNAMA IZNOSI NA GODIŠNJOJ RAZINI 

1. I. 27 2.600,00 842.400,00 

2. II. 25 1.250,00 375.000,00 

3. III. 108 500,00 648.000,00 

 UKUPNO 160  1.865.400,00 

 

Visina stipendija u 2020. g. za 203 sportaša iznosila je: 

I. kategorija 2.500,00 kn 26 sportaša na početku ciklusa 
II. kategorija 1.200,00 kn 36 sportaša na početku ciklusa 
III. kategorija 350,00 kn 141 sportaš na početku ciklusa 

 

Naknade vrhunskim sportašima I. kategorije u 2021. g. ovom odlukom iznose: 

 OSVAJAČI MEDALJA BROJ SPORTAŠA IZNOS U KUNAMA IZNOSI NA GODIŠNJOJ RAZINI 

1. Olimpijske igre 1 2.600,00 31.200,00 

2. Svjetsko prvenstvo 3 2.340,00 84.240,00 

3. Europsko prvenstvo 5 2.080,00 124.800,00 

 UKUPNO 9  240.240,00 

 
Visina naknada u 2020. g. za 9 sportaša iznosila je: 

1. Olimpijske igre   2.500,00 kn 2 sportaša  
2. Svjetsko prvenstvo 2.250,00 kn 3 sportaša  
3. Europsko prvenstvo 2.000,00 kn  4 sportaša  

 

Pregled osiguranih proračunskih sredstava u 2020.g.: 
 

Proračun u 2020. 2.043.600,00 kn 

Potrošeno u 2020. 1.987.050,00 kn 

Razlika 56.550,00 kn 

 
Pregled osiguranih proračunskih sredstava u 2021.g.: 

 
Proračun u 2021. 2.056.550,00 kn 

Planirano u 2021. 2.105.640,00 kn 

Razlika -49.090,00 kn 

 

Iz gornje tablice razvidno je kako za potrebe isplata stipendija i naknada u 2021. g. nedostaje iznos od 

49.090,00 kuna. Ova razlika, odlučeno je, nadoknadit će se iz viška ostvarenih sredstava u 2020. g. 

(56.550,00 kn), a koji je nastao neisplatom određenog broja stipendija (nekoliko sportaša u 2020. g. 

izgubio je pravo na sufinanciranje). Za očekivati je da će i ove godine doći do obustava određenog broja 

stipendija zbog odlaska sportaša u druge sredine van Splita ili, pak, nekih drugih razloga, kao što je to 

bio slučaj i prethodnih godina, čime će biti umanjena potreba za dodatnim sredstvima koja u ovom 

trenutku nedostaju. 



Prihvaćen je prijedlog Igora Boraske da se zbog pomicanja dobne granice sportaša koji postižu vrhunske 
rezultate za I. i II. kategoriju vrhunskih sportaša doradi Pravilnik o stipendijama i naknadama vrhunskih 
sportaša SSŠ-a te izvrše korekcije u dobnim ograničenjima. Zadužena je stručna služba za pripremu 
prijedloga izmjena. 
 
Ad.3.  
U cilju olakšanja načina pravdanja doznačenih proračunskih sredstava te želeći klubovima omogućiti 

samostalno odlučivanje o njihovom utrošku, ovisno o zacrtanim prioritetima, ali ipak u zadanim 

normativima, Izvršni odbor donio je odluku o usvajanju dokumenta pod nazivom Upute za financijsku 

realizaciju programskih aktivnosti iz Programa javnih potreba u sportu garda Splita u kojima 

participiraju splitski sportski klubovi, korisnici sredstava. U Uputama posebno je naznačen sadržaj 

pozicije „Temeljne aktivnosti“ u okviru koje je točno navedeno koje sve programske aktivnosti 

obuhvaća. Klubovi koji u prethodnoj godini nisu nastupali na nacionalnim prvenstvima, ne mogu 

sudjelovati u raspodjeli financijskih sredstava u tekućoj godini. Izuzetak čine oni sportovi u kojima 

nacionalni savezi ne organiziraju nacionalna prvenstva ili ona nisu održana iz opravdanih razloga. 

Usvajanjem ovog dokumenta uvedene su sankcije za klubove za koje se utvrdi da dostavljeni podaci 
za pravdanje nisu vjerodostojni ili su se doznačena sredstva trošila nenamjenski.  
Usvojene Upute s pripadajućim tablicama za kvartalna pravdanja utrošenih proračunskih sredstava bit 

će upućena svim sportskim klubovima koji participiraju u Programu javnih potreba u sportu za 2021. g. 

Upute stupaju na snagu danom donošenja i primjenjuju se na sve programske aktivnosti u 2021. g. i 

kasnije. 

 
Ad.4. 
Andrija Polić u svom je uvodnom izlaganju obrazložio kako je tekao proces rada na novom Statutu 
Saveza. Komisija za pravne akte u sastavu nekolicine uvaženih splitskih odvjetnika te predstavnika 
splitskih klubova i članova Izvršnog odbora iz prethodnog mandata, među kojima su bili glavni tajnik i 
on osobno, nekoliko mjeseci radila je intenzivno na odrednicama ovog dokumenta. U međuvremenu 
pokazala se potreba za određenim izmjenama/nadopunama koje su također ugradili u Statut. Pred 
članovima ovog Izvršnog odbora nalazi se njegova radna verzija koju moraju dovesti do konačnog 
prijedloga. Apostrofirao je kako Statut, kao temeljni akt Saveza, trebaju jednoglasno usvojiti. To će 
jamčiti da su na ispravnom putu te da će Statut biti prihvatljiv za većinu njihovih članova. Prije nego 
što je otvorio raspravu i prepustio riječ nazočnima, podsjetio ih je kako im, pored izrade ovog 
dokumenta, slijedi još jedan, jednako važan. Riječ je o Pravilniku za sufinanciranje splitskog sporta. 
Tijekom ove točke dnevnog reda sjednici se priključio Mario Jurić (14,00 h). 
U sveobuhvatnim razgovorima koje su članovi Izvršnog odbora vodili, naglasak je stavljen na ciljeve 
kojima trebaju stremiti. Kako je to istaknuo glavni tajnik, dvije tematske cjeline u ovom Statutu su 
najosjetljivije ali istovremeno ključne. Riječ je o načinu stjecanja prava na članstvo u Savezu te načinu 
glasovanja u Skupštini. Zasigurno, oko ovih pitanja vodit će se većina rasprava odnosno ona će možda 
izazvati određene prijepore jer će pojedinim sudionicima, članovima Saveza ovim novinama biti 
ograničena neka stečena prava. Stav je kako nije realno da svi članovi imaju jednaka prava u procesu 
odlučivanja. Na toj rang ljestvici postoje velike razlike. Ima klubova koji uglavnom funkcioniraju na 
papiru i njihov rad svodi se na rekreaciju. S druge su strane klubovi koji ozbiljno rade, imaju masovnost, 
imaju sve uzrasne kategorije s kojima nastupaju na državnim prvenstvima, zapošljavaju stručni kadar, 
neki ostvaruju i vrhunske rezultate i od velikog su značaja za našu sredinu. Treba dati veću šansu 
klubovima koji su se potpuno ostvarili u sportu. Takvi bi klubovi i kod prijema u članstvo Saveza trebali 
imati beneficije jer njihov rad i rezultati to svakako zaslužuju. Rad treba biti prepoznat kroz veća prava 
kako u sferi sufinanciranja tako i u donošenju krucijalnih odluka. Onima koji dobro rade treba dati šansu 
da se još više razvijaju, jer oni svojim rezultatima postaju uzor drugima, postaju zamašnjak splitskog 
sporta. Oni privlače mlade i usmjeravaju ih. Ukoliko neke od poželjnih odrednica ne bude moguće 
ugraditi u Statut, jer radi se o općem, okvirnom dokumentu, zaključeno je, implementirat će ih se u 
pravilnike za koje je veoma važno da budu dobro koncipirani, da prepoznaju kvalitetu odnosno jasno 



reguliraju sva prava i obveze u sportu. Treba postaviti egzaktna mjerila za pojedinačni i ekipni sport, 
odrediti razlike u ostvarenim rezultatima te ograničiti pravo na dodatne bonuse u odnosu na sportska 
postignuća. Da se ne desi da se u pojedinom klubu ostvari vrhunski rezultat, poslije čega slijedi 
razdoblje bez značajnijih uspjeha, a da se istovremeno godinama uživa u materijalnim i drugim 
povlasticama. Pravilnici bi se usvajali istovremeno kad i Statut. Kod izrade pravilnika bitno je to što će 
ih se, ako se naknadno uoče nedostaci, za razliku od Statuta, moći lakše mijenjati tj. usavršavati. Sport 
traži korjenite promjene. Njihova je dužnost to napraviti. Preduvjet je to za vrhunske rezultate koje će 
onda i politika prepoznati i omogućiti bolje uvjete rada kako kroz financiranje sportskih aktivnosti tako 
i kroz veća ulaganja u sportsku infrastrukturu koja Splitu kronično nedostaje. Treba postići 
konkurentnost, napraviti razlike između sportova, a onda i između klubova unutar pojedinog sporta. 
Samo tako može se ići naprijed.  
U ovom trenutku Igor Boraska napustio je sjednicu (15,30 h). 
 
Istaknuta je i potreba većeg ulaganja u stručni kadar bez kojeg nema vrhunskog rezultata. Istina je da 
su klubovi po tom pitanju potkapacitirani. Svaki ozbiljan klub trebao bi imati trenera u radnom odnosu, 
neki i više njih. Današnji vrhunski sport traži i dodani profesionalni klupski kadar (sportske direktore, 
terapeute, menadžere …).  
U raspravi oko broja članova Izvršnog odbora istaknuta je mogućnost kooptiranja uvaženih sportskih 
djelatnika koji bi svojim znanjem i iskustvom pridonijeli njihovom radu. 
 
Po završetku izlaganja na ovu temu, uvažavajući izrečene smjernice, donesen je zaključak po kojem se 
članovi Izvršnog odbora zadužuju da za sljedeću sjednicu pripreme svoje prijedloge vezano za članstvo 
u Savezu kao i pravo na dodatne glasove u Skupštini te, eventualno, pripreme i neke druge prijedloge 
izmjena i dopuna za koje uoče da su nužne. 
 
 
 
Sjednica zaključena u 16,15 sati. 

 

 

        PREDSJEDNIK 

        Andrija Polić 

 


